

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2024-01-16

Närvarande: Anja Lysén, ordförande
Hasse Hermansson, kassör
Marianne Sundkvist, sekreterare
Henrik Roolf, ledamot
Fredrik Holmquist, ledamot
Lennart Claesson, suppleant
Diana Borg, praktikant

Mötet skulle hållits den 7 januari men blev framflyttat då Förbundet hade en tävlingsinformation samma kväll.

1. **Mötets öppnande**

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat. Då det var strul med rundgång i ljudet tog Fredrik över som ordförande efter ett par punkter.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. **Ekonomisk genomgång**

Hasse gick igenom resultat- och balansrapporterna. 2023 går vi back 7000 kronor och nästa år kommer det att bli ytterligare kostnader för dubbla domare och fortsatta kostnader för ungdomsverksamhet. Hasse har gjort en budget som vi tittade på. Vi ser att vi skulle behöva höja avgifterna för seriespelen för att inte gå back nästa år.

Hasse har skickat ut årsuppgifter till klubbarna och redovisning för domare.

5. **Rapport från kommittéerna**

a) *Tävlingsansvarig* – Hasse och Fredrik

Punkten om lag-DM skjuts på framtiden ett tag. En sanktionsansökan har kommit in.

Vi avvaktar tills ansökningar till distrikts- och förbundsseriespelen är klara. Vi skickar ut en anmälan till seriespelet med den höjda avgiften och en reservation att den gäller förutsatt att årsmötet godkänner det.

Mixed trippel kommer att spelas som Swiss Monrad. Inbjudan ska ut 30 dgr innan.

Fredrik och Hasse har kontakt med Ingemar. För närvarande saknar vi arrangör till en av DM klasserna.

Tävlingsbestämmelser vad gäller skyttet ska skrivas klart så snart som möjligt.

b) *Ungdomsansvarig* – Anja

Henrik berättade att det är en ungdomstour i Kalmar den 3 – 4/2. Innan dess är det ungdomsträningen i Jönköping den 27/1 som vi kör tillsammans med distrikten i ”De fyras gäng”. Vi har ungdomar härifrån som kommer att åka till båda evenemangena.

I några distrikt finns ett motstånd till att ge pengar till ungdomsverksamheten, detta gör att förutsättningarna för ungdomsverksamheten kan komma att ändras.

c) *Funktionsvariationsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera. Denna punkt och punkt e) får konstituerande styrelse ta beslut om efter årsmötet.

d) *Domaransvarig* – Henrik t.f.

Henrik har skickat ut förfrågan till våra domare, men det är svårt att tillsätta domare till alla tävlingar. För tillfället saknas det en domare till DM trippeln den 12/5 och även till seriespelet den 15 – 16/6 och 10 – 11/8.

En glad nyhet är dock att vi har fått 5 nya domare som kommer att göra sin praktik under året. De som går praktik får inte någon domarersättning.

Vi har dessvärre 3 domare som håller på att avveckla sig som domare. 2 domare har inte varit aktiva den sista tiden.

En planerad domarkonferens för nationella domare i Lund har blivit inställd av förbundet av ekonomiska skäl. Henrik och Björn Jorhede vill köra detta i GBBF:s regi utan övernattnings- och middag. Styrelsen ställer sig positiva till detta.

e) *Jämställdhetsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera.

f) *Marknadsföringsansvarig* – Fredrik

Inget att rapportera.

g) *Utbildningsansvarig* – Henrik

Förra helgens domarutbildning var lyckad. Nu på lördag, den 20/1, hålls en tävlingsarrangörsutbildning, med för närvarande 7 stycken anmälda. Troligen tillkommer ytterligare ett par personer. Vi hoppas att utbildningen kan köras en till gång under året.

9-10 mars kommer en tränarutbildning att hållas i Södertälje. David från RF-SISU har informerat att den 4 – 5/5 kommer en tränarutbildning, som är inriktad mot 65+, att genomföras i Göteborg.

RF-SISU kan stå för kostnader i samband med utbildningar och möten, ca 4000 – 5000 kronor under ett år. Detta är pengar som vi får p.g.a. att vi registrerar utbildningstillfällen i Idrott Online.

Vi har fått en förfrågan om en utbildning i Swiss Monrad till våren. Troligtvis finns det fler som redan nu är intresserade och intresset kan bli större efter DM. Även de som anmält intresse för BouleApp kan vara intresserade. En sådan utbildning bör vi anordna tillsammans med RF-SISU och med ”De fyras gäng”. Framöver kommer vi att lägga ut en förfrågan på hemsidan.

När vi har utbildningar är det viktigt att vi får in personnummer på deltagarna för att registrera i Idrott Online. Det hade underlättat om vi kunde få in dessa redan vid anmälan.

Frågan ställdes vad det var för summa vi kom överens om att fakturera deltagare från distrikten i ”De fyras gäng”. Bifogat är här ett utdrag från anteckningarna som fördes under den träffen:

Vi **beslutade** att kurser som vi anordnar ska kosta **100 kronor/deltagare** oavsett vilket distrikt som anordnar det. Distrikten **fakturerar** sedan varandra **internt á 400 kronor/deltagare**.

6. DM/Seriespel

Inget ytterligare än det som redan tagits upp under andra punkter.

7. ”De fyras gäng”

Henrik och Anja ska ha ett möte i kväll kl. 20.00 med arbetsgruppen för ungdomsträffen nu i januari. Det finns ungdomar utanför våra distrikt som är intresserade att vara med.

8. Inkomna synpunkter

Just nu verkar det inte vara några problem med inloggningen till GBBF.s mail.

9. Övriga frågor

Vi har skickat in förslag till förtjänsttecken.

Valberedningen har skickat in sitt förslag.

En motion har hanterats.

10. Nästa möte

Nästa möte hålls via Teams, tisdagen den 6 februari kl. 18. Fredrik skickar en länk.

11. Mötets avslutande

Fredrik förklarade mötet avslutat kl. 19.15

Vid protokollet:

Marianne Sundkvist
Skr.

Justeras:

Anja Lysén
Ordf.